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متن پرسش

با سلام. استاد میخواستم نظرتون رو درباره ی آقای دکتر عباسی بدونم تا اگر سفارشی دارید تو نگاه و

دید به ایشون مد نظر بگیریم تا به خطا نریم. چون هر چی سخرانی های ایشون رو گوش میدم

صحبت هاشون منطق قوی ای دارد. از مشکلات داخلی و ریشه ی آنها.. حمایت از رهبری.. محکم

ایستادن جلوی مستکبران و .. آخه خودتون بهتر میدونید روزگار منطق هست نه مثل زمان جنگ

روزگار عشق...

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلامعلیکم: ایشان یکی از سربازان انقلاباند که خطرات را خوب میبینند و گوشزد

میکنند. سعی کنید در عین استفاده از ایشان از مدد الهی و نصرت حق غافل نشوید و مبادا گمان کنید

حالا که دشمن اینقدر نقشه دارد، خدا بیکار است! موفق باشید


